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Formulier beantwoording technische vragen gemeenteraad en commissies

Soort vraag: Raad

Steller van de vraag en partij: Hamid Azzouzi (PvdA) en Kees Willem Markus (CU)

Datum: 6 oktober 2022

Onderwerp: Stijging vast deel afvalstoffenheffing nav commissie AB 5 oktober 2022

Vraag:
In het raadsvoorstel wordt aangegeven dat als het afvalscheiden een succes wordt de kosten voor het vaste 
deel het komende jaar stijgen. Dit betekent dus dat we gestraft worden voor het goede afval scheiden. 
Want de inwoner gaat dan in het jaar erop meer betalen want zijn vaste deel is gestegen.  Klopt deze 
aanname?  Want we gaan er vanuit dat beter afval scheiden juist voor minder restafval zorgt en daarmee 
voor minder verbrandingskosten. Daarnaast zorgt beter afval scheiden voor meer opbrengsten (plastic etc.) 
Kan worden toegelicht hoe dit exact zit?

Antwoord: 
De kosten voor de afvalinzameling en –verwerking nemen over de gehele linie elk jaar toe. Dit heeft onder 
andere te maken met de stijgende verbrandingsbelasting, maar ook met de stijging van de inzamelkosten 
door indexaties van de inzameltarieven. Of de vaste kosten stijgen in de komende jaren hangt dus niet 
alleen af van de mate waarin onze inwoners het afval gaan scheiden.
Bij scenario 2 is er een risico bij de dekking van de inzamelkosten. Dit komt doordat in dit scenario, naast 
de verwerkingskosten, ook 25% van de vaste inzamelkosten in het variabel tarief is meegenomen. 
In de berekeningen voor het scenario is uitgegaan van een gemiddeld aantal keer aanbieden van het 
restafval. Als de inwoners nóg beter het afval gaan scheiden en het restafval dus minder aanbieden dan 
meegenomen in de berekening, ontstaat het risico op een te lage dekking van de vaste (inzamel)kosten. 

Het klopt dat diverse grondstoffen, zoals oud papier en karton en plastic, geld waard zijn. In de berekening 
is rekening gehouden met een toename van deze grondstoffen in relatie tot de afname van het restafval; de 
bijbehorende opbrengst is dus meegerekend. 


